

MEETINGS OF COMMITTEES AND SUB-COMMITTEES

(Subject to change)

WEDNESDAY, JULY 7

JUSTICE AND LEGAL AFFAIRS

15:30.....371 W.B.

(In Camera) Order of Reference respecting soliciting for the purpose of prostitution

TRANSPORT

15:30.....253-D

Order of the day: Bill C-92, An Act to amend the National Harbours Board Act, the Government Harbours and Piers Act, the Harbour Commissions Act, the Canada Shipping Act and the Fishing and Recreational Harbours Act

Witnesses: Officials of the Department of Transport

SPECIAL COMMITTEE ON STANDING ORDERS AND PROCEDURE

15:30.....209 W.B.

Order of the day: Matters pertaining to the Order Reference

Witnesses: Representatives from the National Council on Business Issues

SUB-COMMITTEE ON CANADA'S RELATIONS WITH LATIN AMERICA AND THE CARIBBEAN (EXTERNAL AFFAIRS AND NATIONAL DEFENCE)

15:30.....307 W.B.

Order of the day: Order of Reference pertaining to Canada's Relations with Latin America and the Caribbean—Briefing for travel to South America

Witness: Mr. Michael Lubbock, Founding Member of CALA

RÉUNIONS DE COMITÉS ET SOUS-COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE MERCREDI 7 JUILLET

JUSTICE ET QUESTIONS JURIDIQUES

15:30.....371 É.O.

(A huis clos) Ordre de renvoi concernant la sollicitation à des fins de prostitution

TRANSPORTS

15:30.....253-D

Ordre du jour: Bill C-92, Loi modifiant la Loi sur le Conseil des ports nationaux, la Loi sur les ports et jetées de l'État, la Loi sur les Commissions de port, la Loi sur la marine marchande et la Loi sur les ports de pêche et plaisance

Témoins: Hauts fonctionnaires du ministère des Transports

COMITÉ SPÉCIAL CHARGÉ D'EXAMINER LE RÈGLEMENT ET LA PROCÉDURE

15:30.....209 É.O.

Ordre du jour: Questions relatives à l'Ordre de renvoi

Témoins: Représentants de l'Institut de recherches politiques

SOUS-COMITÉ CHARGÉ D'ÉTUДИER LES RELATIONS DU CANADA AVEC L'AMÉRIQUE LATINE ET LES ANTILLES (AFFAIRES EXTÉRIEURES ET DÉFENSE NATIONALE)

15:30.....307 É.O.

Ordre du jour: Ordre de renvoi se rapportant aux relations du Canada avec l'Amérique latine et les Antilles—Séances d'information pour le voyage en Amérique du Sud

Témoin: M. Michael Lubbock, membre fondateur de ACAL